
 

 

Zápisnica z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Markušovciach, ktoré sa 
uskutočnilo 19. novembra 2015.  
 
 
 
 
Prítomní: 
Poslanci: Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár, MVDr. Gregor  
Mikolaj (prišiel neskôr), Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, Františka Šteinerová 
Ďalší prítomní: Anna Galková - zapisovateľka 
 
Neprítomní:  
Poslanci: Peter Fulla, Vladimír Macej, Mgr. Lukáš Klučár 
 
Začiatok rokovania:  17:00 hod. 
Koniec rokovania:  19:45 hod.   
 
 
 
1. Otvorenie 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Markušovce otvoril a prítomných privítal poverený poslanec 
Ing. Radovan Rimbala.  Na zasadnutí bolo prítomných 7 poslancov. Obecné zastupiteľstvo bolo uznášania 
schopné.  
Predsedajúci prítomných oboznámil s návrhom programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa 
pozvánky: 

1. Otvorenie  
2. Určenie overovateľov zápisnice  
3. Návrhová komisia 
4. Kontrola uznesení OZ 
5. Žiadostí obyvateľov a organizácií 
6. Vyhlásenie konania voľby hlavného kontrolóra 
7. Rôzne 
8. Diskusia  
9. Interpelácia poslancov 
10. Záver  

Nakoľko neboli predložené návrhy na zmenu programu rokovania, predsedajúci dal o programe 
rokovania hlasovať. 
Hlasovanie č. 1:  Prítomní: 7  

Za: 7 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár,  
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, Františka Šteinerová) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
Hlasovaním poslanci obecného zastupiteľstva schválili program rokovania obecného zastupiteľstva: 
 
2. Určenie overovateľov zápisnice 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil Tomáša Klučara a Mgr. Miriamu Farkalinovú 
  
3. Návrh na schválenie návrhovej komisie OZ 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol Alžbetu Frankovú, Mgr. Jozefa Palkoviča a Kláru Čechovú. 
Poslanci na návrh predsedajúceho o návrhu hlasovali. 
Hlasovanie č. 2:  Prítomní: 7 

Za: 7 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár,  
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, Františka Šteinerová) 

 Proti: 0  
 Zdržal sa: 0 
Návrh bol prijatý. 
Návrhová komisia si za predsedu určila Alžbetu Frankovú. 
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4. Kontrola uznesení OZ 
Poslanci v materiáloch obdŕžali v písomnej podobe vyhodnotenie uznesení. Predsedajúci ku kontrole 
uznesení otvoril rozpravu. 
Mgr. Miriam Farkalinová upozornila, že uznesenie č. 49, ktoré sa týka schválenia rokovacieho poriadku 
obecného zastupiteľstva, je zle vyhodnotené, má byť uvedené platné – splnené, nakoľko toto uznesenie 
bolo potvrdené obecným zastupiteľstvom.  
Alžbeta Franková upozornila, že uznesenie č. 62 vo veci predloženia zoznamu neplatičov na miestnom 
poplatku za TKO je tiež zle vyhodnotené. Toto uznesenie bolo potvrdené obecným zastupiteľstvom. Má 
byť vyhodnotené ako platné - v plnení. 
Alžbeta Franková sa zaujímala, prečo je pozastavený výkon uznesenia č. 67. 
Nakoľko starosta obce na zasadnutí nebol prítomný, dôvod pozastavenia výkonu uznesenia poslancom 
nebol vysvetlený. 
Predsedajúci navrhol uznesenie č. 67 potvrdiť. 
Poslanci sa zaujímali, či zmluva s Múzeom Spiša, na poskytnutie dotácie v zmysle uznesenia č. 74 bola 
uzavretá. Nakoľko starosta nebol prítomný na otázku nebolo zodpovedané. 
Predsedajúci sa pýtal poslancov, či pozvánka na zasadnutie im bola doručená poštou. 
Poslanci reagovali, že pozvánku poštou nemali doručenú a pozvánka s materiálmi nebola zverejnená v 
zmysle rokovacieho poriadku. 
Predsedníčka návrhovej komisia predniesla návrh na potvrdenie uznesenia č. 67. Predsedajúci dal o 
návrhu hlasovať. 
Návrh na potvrdenie uznesenia: Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce potvrdzuje uznesenie č. 
67/2015, zo dňa 22.10.2015, ktorého výkon starosta pozastavil, v znení: Obecné zastupiteľstvo odporúča 
starostovi obce prizývať do komisie pri verejnom obstarávaní jedného člena stavebnej komisie a  jedného 
člena finančnej komisie na základe výberu predsedu komisie 
Hlasovanie č. 3:  Prítomní: 7  

Za: 7 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár,  
Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, Františka Šteinerová) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 Obecné zastupiteľstvo potvrdilo uznesenie č. 67 uznesením č. 86/2015 
 
Ing. Františka Šteinerová upozornila, že uznesenie č. 64 je tiež zle vyhodnotené, má byť uvedené splnené.  
Alžbeta Franková sa pýtala, či zmluvy v zmysle uznesenia č. 76, 77, 79 boli uzavreté. Ak zmluvy neboli 
podpísané oboma stranami uznesenia nemôžu byť vyhodnotené ako splnené, ale sú v plnení. 
 
Predsedajúci konštatoval, že  
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce  
vzalo na vedomie  
stav uznesení s pripomienkami. 
 

5. Žiadostí obyvateľov a organizácií 
Predsedajúci udelil slovo prítomným Mgr. Tomášovi Adamcovi a manž. Mgr. Zuzane Adamcovej, ktorí 
poslancom prezentovali záujem vlastníkov pozemkov p. Gizely Vartoníkovej a PharmDr. Zuzany 
Merônkovej pokračovať v predaji pozemkov ďalšou etapou za pozemkami, ktoré sa predávajú t.č. na ulici 
Komenského. Ako uviedli, tento zámer vzišiel zo zvýšeného záujmu o kúpu pozemkov na IBV..  
 
NA ZASADNUTIE PRIŠIEL MVDr. Gregor Mikolaj  (čas 17:21) 

Zároveň poslancom predložili k nahliadnutiu a na oboznámenie sa so spracovaným návrhom 
rozparcelovania daného územia, vrátanie miestnej komunikácie. Tlmočil ochotu vlastníkov pozemkov 
podieľať sa na príprave a realizácii predstaveného zámeru spolufinancovaním.  
 
Alžbeta Franková uviedla, že danú problematiku je treba riešiť aj s ďalšími vlastníkmi pozemkov v danej 
lokalite a vyriešiť celú ulicu vrátane prístupových ciest, celej infraštruktúry a občianskej vybavenosti. 
Ing. Františka Šteinerová sa vyjadrila, že je to nová iniciatíva, ktorá nie je zlá. Treba pokračovať v diskusii 
a riešiť daný zámer v spolupráci s príslušnými odborníkmi. 
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Predsedajúci ako predseda stavebnej komisie navrhol, že zvolá stavebnú komisiu za účasti pracovníka 
stavebného úradu, predmetom ktorej bude prerokovanie predneseného návrhu riešenia prípravy 
individuálnej bytovej výstavby a zmeny územného plánu. 
Predsedajúci poďakoval prítomnému Mgr. Tomášovi Adamcovi za predloženú informáciu. 
 
Predsedajúci oboznámil poslancov so žiadosťou Občianskeho združenia ROMA o prenájom nebytových 
priestorov pre činnosť komunitného centra. Keďže, zo žiadosti nie je jasné o aké nebytové priestory sa 
jedná, žiadosť odročili na nasledujúce rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
Predsedajúci vyhlásil prestávku. 
 
6. Vyhlásenie konania voľby hlavného kontrolóra 
Poslanci materiály k voľbe hlavného kontrolóra obdŕžali v materiáloch na zasadnutie.  
Predsedajúci otvoril rozpravu. 
Predsedajúci, Alžbeta Franková a Ing. Františka Šteinerová navrhli oproti návrhu zmeniť termín voľby 
hlavného kontrolóra na deň 29.12.2015. 
Alžbeta Franková navrhla zverejniť inzerciu do 26.11.2015. Zároveň navrhla zvýšiť navrhnutý úväzok. 
K návrhu Alžbety Frankovej sa pripojila Ing. Františka Šteinerová.  
Alžbeta Franková navrhla úväzok v rozsahu 40 %. 
Predsedajúci dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu Alžbety Frankovej. 
Návrh na prvý pozmeňujúci návrh:  
Obecné zastupiteľstvo určuje pracovný úväzok hlavného kontrolóra v rozsahu 40% 
Hlasovanie č. 4:  Prítomní: 8  

Za: 5 (Klára Čechová, Alžbeta Franková, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, 
Františka Šteinerová) 

 Proti: 2 (Mgr. Miriama Farkalinová, Tomáš Klučár) 
 Zdržal sa: 1 (MVDr. Gregor Mikolaj) 
Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 
 
Poslanci navrhli v prílohe č. 1 upraviť dátum uzavierky prihlášok na 15.12.2015. 
Predsedajúci dal hlasovať o druhom pozmeňujúcom návrhu:  
V prílohe č. 1 zmeniť termín uzávierky prihlášok na deň: 15.12.2015 do 15:00 hod. 
Hlasovanie č. 5:  Prítomní: 8  

Za: 8 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár, 
MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, Františka 
Šteinerová) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
Pozmeňujúci návrh bol prijatý. 
 
Keďže neboli predložené ďalšie návrhy predsedajúci požiadal predsedníčku návrhovej komisie o 
prednesenie návrhu na uznesenie a dal o návrhu hlasovať. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Markušovce 
1. Schvaľuje 

a) podmienky na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce Markušovce podľa prílohy č. 1 
b) termín konania voľby hlavného kontrolóra obce Markušovce na deň 29.12.2015, utorok 

2. určuje 
a) pracovný úväzok hlavného kontrolóra v rozsahu 40% 
b) deň nástupu do práce 1.1.2016 

3. poveruje 
starostu obce Markušovce, aby podmienky na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce Markušovce 
zverejnil: 
- na úradnej tabuli obecného úradu v Markušovciach 
- na webovej stránke  obce Markušovce 
- v novinách Spišský Korzár uverejnil inzerciu 
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v termíne do 26. novembra 2015 
Hlasovanie č. 6:  Prítomní: 8  

Za: 8 (Klára Čechová, Mgr. Miriama Farkalinová, Alžbeta Franková, Tomáš Klučár, 
MVDr. Gregor Mikolaj, Mgr. Jozef Palkovič, Ing. Radovan Rimbala, Františka 
Šteinerová) 

 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 

 Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 87/2015 

 

7.  Rôzne 

V tomto bode rokovania nikto nevystúpil 

 

6. Interpelácia poslancov 
Predsedajúci otvoril rozpravu.  
V interpelácii vystúpili: 
 Mgr. Miriam Farkalinová upozornila, že na Michalskej ulici, oproti zastávke autobusov – nesvieti 

svetlo.   
 Mgr. Jozef Palkovič tlmočil požiadavku občana z Komenského ulici vyčistiť rigol oproti p. 

Lumnitzerovi. Rigol je zanesený a keď prší všetko z poľa ide na cestu. 
 MVDr. Gregor Mikolaj sa pýtal, kedy bude v poriadku obecný rozhlas. 
 MVDr. Gregoť Mikolaj upozornil, že na Slovenskej ulici oproti p. Pitoňakovi je smrek, ktorý zasahuje 

do miestnej komunikácie s tým, že je potrebné ho orezať. 
 Mgr. Jozef Palkovič sa pýtal, či sú predložené podklady k verejnému obstarávaniu nakoľko 30. deň 

bude v najbližšiu nedeľu. 
Predsedajúci požiadal interpelácie uviesť do zápisu, nakoľko nemá dostatočné informácie na vyjadrenie  k 
interpeláciam.  
 
 
7. Záver  
Predsedajúci poďakoval  prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
V Markušovciach, 12.12.2015 
Zapísala: Anna Galková 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   
 
Tomáš Klučár .................................................................. 
 
Mgr. Miriama Farkalinová .................................................................. 
 
 
 
 
 
 
 
 Marek Virág 
 starosta obce 


